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Žádost
(…)
Dobrý den vážená paní,
po prostudování informací, které jste mě včera zaslala na můj dotaz podaný dne 
10.4.2020 dle zákona č.106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění 
pozdějších předpisů, jsem zjistil, že Vaše sdělení neodpovídá informacím, které jsem 
požadoval a zejména veřejnému sdělení Předseda Poslanecké sněmovny .
Já se neptal, kdo financuje výlety nebo poznávací zájezdy poslanců, toto je nám 
všem daňovým poplatníkům a voličům zcela známé. Jedná se o peníze pracujících 
obyvatel naší země. Takže mě není jasné na základě jakého požadavku jste 
informace o způsobu financování výletů poslanců v odpovědi uváděla. Mělo být 
účelem tohoto jednání odvedení pozornosti od smyslu mého dotazu?
Já se neptal ani na to, kdo cesty poslanců schvaloval. O tom v mém dotazu nebyla 
žádná zmínka. Uvítal bych tedy, pokud bych mohl dostat informace, které budou 
odpovídat mému konkrétně specifikovanému dotazu.
Předseda Poslanecké sněmovny pan Radek Vondráček se vyjádřil pro deník Právo v
tomto duchu :
https://www.novinky.cz/domaci/clanek/cesti-poslanci-chteji-vyjet-do-gronska-
zkoumat-pizmonekrize-
nekrize-40319588
Nově na základě rozhodnutí organizačního výboru také musí poslanci po 
návratu z každé cesty
sepsat její výsledky. Stejná pravidla praktikuje řadu let Senát.
„Je potřeba sledovat, jak dalece je každá cesta výborů i jednotlivých poslanců 
efektivní, nakolik
splnila svůj účel, pro který byla schválena,“ řekl Právu už dřív Vondráček. 
Podle něj je důležité mít
přehled o tom, jak cesta probíhala, aby se předešlo podezřením, že poslanci 
jezdí na výlety.
V odkazu na webových stránkách Poslanecké sněmovny, na který se v odpovědi 
odkazujete, se nepojednává o výsledku uvedených cest, kromně toho není zřejmé, 
který z poslanců, alespoň sesmolil uvedený elaborát pochybné kvality. Je zřejmé, že 
to, co pan Předseda Poslanecké sněmovny veřejně uvádí není poslanci v praxi 
akceptováno.
Proto opětovně žádám na základě zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném 
přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů o zajištění a dodání 
dokumentů, které jsem požadoval dle stejného zákona dne 10.4.2020.
Za relevantní odpověď předem děkuji.
Přeji hezký den.
(…)

Odpověď



(…)
Vážený pane ……..,
Poslanecká sněmovna obdržela dne 23. dubna 2020 Vaši opětovnou žádost podle
zákona o svobodném přístupu k informacím týkající se výsledků ze zahraničních cest výboru
pro životní prostředí. Rovněž k vyřízení této žádosti je v souladu s Příkazem č. 4/2010
vedoucího Kanceláře Poslanecké sněmovny, v platném znění, příslušné Samostatné oddělení
styku s veřejností (dále jako „povinný subjekt“).
Chtěli bychom Vás znovu nejdříve informovat, že se nejedná o výlety nebo poznávací
zájezdy poslanců. Jak bylo uvedeno v odpovědi ze dne 23. dubna 2020, jedná se o cesty 
orgánu Poslanecké sněmovny v rámci meziparlamentární spolupráce.
Odkazy na usnesení organizačního výboru Vám byly zaslány proto, že v nich jste se
mohl dozvědět, kromě dalších informací, schválený účel zahraniční cesty. Jiný záměr pro
odkazy na příslušná usnesení zde nebyl.
Zároveň znovu odkazujeme na informace ze zahraničních cest výboru pro životní
prostředí, tak jsou veřejně přístupné na webových stránkách Poslanecké sněmovny, a to 
v sekci výboru pro životní prostředí.
https://www.psp.cz/sqw/hp.sqw?k=4618
To, jakou formou výbor zpracuje zprávu, je zcela v působnosti výboru. Forma, obsah či 
rozsah není dán.
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Výbor pro životní prostředí zpracoval zprávu ve formě, která je uveřejněna a jiné
informace povinný subjekt k dispozici nemá.
(…)


